
Mondelinge Vragen – Boeren niet meer aan tafel gebiedsgerichte aanpak Utrecht – 15 nov 2022 

 

De VVD benadrukt steeds in Provinciale Staten hoe belangrijk het is dat alle partijen aan tafel zitten om de 
stikstofaanpak en meer specifiek, de gebiedsgerichte aanpak, te laten slagen in onze provincie. Afgelopen 
maandag, 14 november, is naar buiten gebracht dat het Stikstofcollectief Utrecht niet meer  achter de 
gebiedsgerichte aanpak van de provincie Utrecht staat en boeren oproept niet meer deel te nemen aan de 
gebiedsprocessen in de provincie Utrecht.1 Het Stikstofcollectief bestaat uit elf boerenorganisaties, waardoor zij 
een breed mandaat vanuit de agrarische sector hebben.  

De VVD fractie heeft daarom volgende vragen: 

1) Is Gedeputeerde het ermee eens dat de boeren in onze provincie een onmisbare partij zijn bij de 
gebiedsprocessen en gebiedsgerichte aanpak? 

2) Klopt het dat de provincie buiten het Stikstofcollectief om de gebieden in de provincie Utrecht in is 
gegaan? 

3) Wat waren de beweegredenen van GS om op deze manier de gebiedsgerichte aanpak aan te vliegen? 
4) Welke stappen zal GS zetten om de boeren weer aan tafel te krijgen bij de gebiedsgerichte aanpak? 

Uit de media is te halen dat een van de redenen voor het niet meer aan tafel willen zitten voor het 
Stikstofcollectief het dossier van de PAS-melders betreft.  

De bal voor de PAS-melders ligt grotendeels bij het Rijk, daar is reeds een fonds van 250 miljoen euro 
aangekondigd voor de legalisatie van de PAS-melders. Op 29 juni is in de Statenvergadering de motie 54a PAS-
melders legaliseren in gebiedsgerichte aanpak aangenomen.  

5) In hoeverre heeft GS uitvoering gegeven aan deze motie? 
6) Welke stappen is GS van plan te zetten om deze motie uit te voeren? 
7) Welke andere stappen is GS van plan te zetten op het gebied van de PAS-melders? 

 

 
1 https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2022/11/14/stikstofcollectief-utrecht-trekt-stekker-uit-gebiedsgerichte-aanpak 


